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Hej Mads-Peter K. Engelhardt 

På Vejlebro har vi i skolens bestyrelse drøftet retningslinjer for ind og udmeldelse af SFO. 

 

Vi er positive over for forslaget som løser problemer som vi og andre skoler vil havde med hensyn til finansieringen 

af SFO. Desuden understøtter forslaget fællesskaber og relationer mellem børnene, når man som kammerat er 

sikker på at ens ven kommer, og ikke periodevist er udmeldt af SFO. 

For os er det vigtigt at kommunikationen omkring ændringerne er tydelige, så de af forældrene ikke oplevelses som 

en fordyrelse af SFO tilbuddet.  

I kommunikationen må også gerne nævnes hvordan Ishøj kommunes tilbud kan sammenlignes med andre 

kommuners – vi er vist billigere end de flere andre.  

 

Venlig hilsen 

 

Henriette Ritz Kylmann 

Forkvinde Vejlebro skolen  


